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Abstract (en)
[origin: WO8600536A1] A bandage (10) for the transdermal or topical administration of a drug (14) over an extended period of time comprising an
impermeable backing sheet (12), a solid drug pellet (14) on the backing sheet (12), and a layer of contact adhesive (18) covering the pellet (14) and
backing sheet (12). In another form, the adhesive (18) is carried by a web (20) made of a non-woven fabric. Control over the rate of dissolution of the
solid drug (14) can be achieved by varying the type of web fabric (20), the type of adhesive (18), and the thickness of the adhesive (18).

Abstract (fr)
Pansement (10) pour l'administration transdermique ou topique d'un médicament (14) pendant un laps de temps étendu, comportant une feuille de
support imperméable (12), une pastille de médicament solide (14) sur la feuille de support (12) et une couche d'adhésif de contact (18) recouvrant
la pastille (14) et la feuille de support (12). Dans un autre mode de réalisation, l'adhésif (18) est porté par une bande (20) à base d'un tissu ou
d'un non-tissé. Il est possible de réguler la vitesse de dissolution du médicament solide (14) en changeant le type du tissu en bande (20), le type
d'adhésif (18) et l'épaisseur de l'adhésif (18).
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